

CORPORATE COMPANY PROFILE | 2024



- Plead Office Dammam
- www.anan-maintenance.com
- **%** +966 5800 23200





### نبذة عنّا About us

شركة عنان للصيانة هي إحدى شركات مجموعة رواسي الشرق للإستثمار، تهدف إلى توفير حلول صيانة المنشآت لقطاع الأعمال، كالمكاتب والمراكز التجارية والطبيّة، والمقاهي والمصانع والمطاعم، والوحدات السكنية، والفلل والقصور، وتقديم الخدمات بجودة عالية، من خلال عقود الصيانة الدورية لوحدات التكييف، وأعمال الكهرباء والسباكة، ورش المبيدات الحشرية.

Anan Maintenance Company is one of the companies of Rawasy Al Sharq Investment Group, that aims to provide facility maintenance solutions for the business sector, such as offices, commercial and medical centres, cafes, factories and restaurants, as well as for residential units, villas and palaces, in high quality services, through periodic maintenance contracts for air conditioning units and electrical and plumbing works, in addition to pesticide spraying.



#### الرؤية Vision

تتمثل رؤيتنا في تقديم الخدمات البسيطة والأساسية بطريقة إحترافية، تضمن جودة التواصل وتُلبّى احتياجات قطاع الأعمال.

Our vision is to provide simple and basic services in a professional manner, ensuring quality communication and meeting the needs of the business sector.

## الأهداف Goals

نهدفُ إلى بناء كيانات خدمية، تواكب حجم الطلب في قطاع الأعمال.

We aim to build service entities that keep pace with the volume of demand in the business sector.

## الرسالة Message

لدينا عمالة محترفة ومعدات حديثة، ومواد ذات جودة عالية، أسعارنا تنافسية، وملتزمين بتقديم الأفضل لعملائنا.

We have professional workers, modern equipment, and high-quality materials. Our prices are competitive, and we are committed to providing the best to our customers.





#### صيانة وحدات التكييف Air Conditioners Maintenance

نقوم بصيانة وحدات التكييف بشكل دوري، وإصلاحها، وتبديل القطع التالفة وتعبئة الفريون لمكيفات السبلت والشباك والتكييف العمودية ومكيفات السقف، لكل من المنازل ومحلات التسوّق والمكاتب.

فريقنا متخصص ومدرّب، ونستعمل مواد مطابقة للمواصفات السعودية وصديقة للبيئة.

Air conditioners regular maintenance, replacing damage parts and filling freon for split, window air conditioners, central air conditioning, vertical and ceiling units, for homes, shops, and officess.

Our team is experienced and trained, uses environmentally friendly materials which is meeting the Saudi specifications.





## أعمال السباكة والكهرباء Plumbing and Electrical Works

نعمل على إصلاح مشكلات السباكة والكهرباء، فريقنا متخصص في أعمال السباكة والكهرباء الخاصة بالمحال التجارية والمطاعم والمقاهي والمكاتب.

We fix plumbing and electrical problems. Our team specializes in plumbing and electrical work for shops, restaurants, cafes, and offices. We fix plumbing and electrical problems. Our team specializes in plumbing and electrical work for shops, restaurants, cafes, and offices.





# رش المبيدات Pest Control

نقوم برش المبيدات الحشرية الداخلية والخارجية لمرافق







# عملاؤنا Our Clients















- ☐ info@anan-maintenance.com
- ⊙ d anan\_maintenance
- www.anan-maintenance.com
- **%** +966 5800 23200